
MILLORA I ADAPTACIÓ DE PISTES ESPORTIVES ESCOLARS 

 

OBJECTIU: 

Efectuar millores a una pista esportiva escolar per tal de cobrir les necessitats esportives dels 

centres educatius i de les entitats municipals. 

 

NECESSITAT DEL PROJECTE: 

Aquest projecte vol cobrir la necessitat d’un equipament municipal esportiu adaptat per la pràctica 

de l’hoquei, patinatge i per la resta d’esports. 

La pista 1 del pavelló d’esports municipal actualment es trobaria massificada i no pot cobrir les 

necessitats que els Premianencs requereixen. La solució per aquest problema, és sabut que passaria 

per l’ampliació o la construcció d’un nou pavelló, aquest tema no es podria cobrir amb aquests 

pressupostos participatius.   

Les entitats que fan ús majoritari de la pista 1, Club Hoquei en Línia Premià, Club Patí Premià de 

Mar, Club Patinatge Artístic Premià i Club Hoquei Premià proposen en aquest procés la millora i 

adaptació d’una pista existent per tal de poder cobrir, encara que sigui d’una forma no idònia, les 

necessitats d’una pista de patinatge per practicar els entrenaments. 

Les pistes esportives escolars actualment, es trobarien en un estat precari per tal de poder fer 

pràctiques esportives, fent una millora de les instal·lacions es veurien beneficiats, tant els infants del 

centre en qüestió en horari escolar, com les entitats esportives que podrien fer ús fora de l’horari 

lectiu, augmentant així la superfície d'us esportiu que el municipi requereix. 

 

CARACTERÍSTIQUES I UBICACIÓ DE L’ EQUIPAMENT: 

El que aquesta entitat proposa és una pista per poder practicar el patinatge i l’hoquei, aquesta 

activitat es podria dur a terme en una pista amb un mínim de mesures de 40X20 metres, amb una 

superfície llisa i unes tanques perimetrals. També incloure que els altres equipaments com podria 

ser les porteries de futbol siguin removibles per tal de fer mes segur el patinatge a la pista.  

És evident que per dur a terme aquests esports d’una manera perfecta i per tal de fer competicions 

federades s’hauria de fer una despesa més elevada i amb materials específics per l’Hoquei i no 

tindria cabuda en aquesta partida pressupostària. 

Una de les possibilitats que aquesta entitat voldria, seria fer en diferents fases aquesta construcció 

de la pista. Aquesta possibilitat requeriria un espai més gran per encabir, pista, graderia, vestidors i 

magatzems. Aquests elements serien bàsics per fer esdeveniments esportius o populars. 



Cal recordar que una pista adequada per l’Hoquei no impossibilita la realització d’altres activitats 

esportives, com podria ser patinatge, futbol, voleibol, bàsquet, etc. A més a més de les activitats dels 

centres escolars. 

Per dur a terme aquesta proposta el que faria falta és el reaprofitament de l’ espai de les pistes ja 

disponibles però antiquades situades als centres educatius de la vila. 

A continuació es farà una enumeració en ordre de preferència dels centres on es pot dur a terme 

aquesta proposta: 

1-Institut Premià de Mar 

2-Escola la Lió 

3-Escola Sant Cristòfol  

 

L’Institut de Premià de Mar seria la  primera en ordre de preferència d’aquesta proposta, ja que les 

instal·lacions disposen de més oportunitats.  

La disponibilitat del terreny permet fer una pista de 40x20 metres mesures mínimes per a la pràctica 

de la majoria d’esports a nivell federat. 

A les instal·lacions del centre hi ha vestuaris per tal que els jugadors puguin equipar-se i mantenir 

una higiene adequada després de la pràctica esportiva. En pròxims pressupostos (no en els presents) 

permetria fer una coberta per tal de protegir-se de les inclemències.  

L’Escola la Lió seria la segona en ordre de preferència d’aquesta proposta. 

Les instal·lacions també disposen de vestuaris, encara que actualment no estan en condicions de fer-

se ús, en aquest pressupost hi hauria suficient finançament per adequar-los. 

Les mides de la pista existent són suficients per tal que amb una remodelació del paviment i de les 

tanques es pugui dur a terme activitats esportives. 

Escola Sant Cristòfol es posicionaria en la tercera posició de preferència, la pista ja existent no 

arribaria a fer les mesures de 40X20 i no disposaria de vestuaris. 

     

CIUTADANIA BENEFICADA: 

Aquesta proposta donaria servei a tots els Premianencs, des dels infants escolaritzats al centre que 

finalment es destini com els federats als diferents clubs del poble. 

En més exactitud aquesta proposta desenvolupada per les entitats de patinatge de Premià es veurien 

beneficiades un total de 500 famílies. 

Es voldria destacar com el club Hoquei en línia Premià disposa d'un total de 120 esportistes 

federats. El Club creat l'any 2006, però que anteriorment ja desenvolupava activitat des de l'any 

1995 vinculat al club d'Hoquei Premià és un referent en aquest esport a tota la comarca del 

Maresme. Disposem de totes les categories federades de 6 a +18 anys, "Escoleta" menors de 6 anys 



i Veterans. El club en els darrers anys està en un constant augment d'incorporacions on 

actualment ens trobem en una piràmide on ens garanteix que els pròxims anys les necessitats 

del club vagin en augment. El que es tradueix que la necessitat d'una pista d'entrenaments o una 

pista específica es convertirà en un deure imperatiu pel bon desenvolupament del club. Aquestes 

circumstàncies tan engrescadores alhora són una preocupació molt gran per al club, on l'objectiu 

primer del club és la disponibilitat de més hores per tal de poder cobrir les necessitats mínimes. 

Per un altre costat, aquesta pista donarà servei al centre escolar en qüestió, aquests infants 

podran gaudir d'una zona d'esbarjo més segura i un lloc on poder practicar la seva assignatura 

d'Educació física. Aquesta entitat ja s'ha posat en contacte amb diferents membres de la comunitat 

educativa i sempre ha sigut rebuda amb els braços oberts. 

Ens agradaria destacar com un dels beneficis d'aquesta proposta seria la impulsió dels esports 

minoritaris. Els Premianencs ja disposen la possibilitat de realitzar els esports amb més seguidors 

històricament, però no disposen d'equipaments per a realitzar aquells esports que no han tingut les 

mateixes oportunitats. Catalunya és un gran referent respecte l'hoquei i patinatge artístic, som un 

país on hem estat al capdavant de les competicions en aquests esports, en canvi, a Premià no hi ha 

hagut mai una aposta clara respecte a aquests esports. Una inversió en aquest esport i per 

conseqüència en aquest club donaria molta visibilitat a la Vila. 

Alhora també es destaca que els centres escolars realitzen activitats extraescolars en aquests 

equipaments, augmentant així els usuaris que es veurien beneficiats d'aquesta remodelació. 

 

RESULTAT ESPERATS: 

Disposar d'una instal·lació adequada per la pràctica de l'esport, patinatge i hoquei que sigui 

sostenible i segura: 

1. Que sigui d'ús preferent per l'hoquei línia, aquesta mesura no vol deixar de banda altres 

esports, però centrar els entrenaments que es fan fora del pavelló actualment, Escola Lió i 

Montserrat en un únic centre faria una millor gestió del temps per tots els clubs. 

Evidentment, les hores que en l'actualitat fa servir el club als altres centres (No al Pavelló) se 

cedirien perquè els altres clubs puguin entrenar i gestionar millor les seves hores. 

2. Augmentar les hores d'entrenament de tots els esportistes de les modalitats de patinatge i 

hoquei. 

3.  Que ajudi a donar a conèixer i fomentar al poble i a tota la comarca un esport minoritari 

com és l'hoquei en línia, incentivant la seva pràctica per part dels infants i joves del barri, 

nois i noies, ja que es tracta d'un esport mixt en les categories de base fins als 18 anys. 

4. Que permet fer créixer l'esport base d'aquesta disciplina. 

5. Que beneficiï les escoles, instituts i associacions veïnals properes fent un ús de les 

instal·lacions com espai auxiliar. 

6. Que permet aprofitar els equipaments esportius escolars existents a la vila en tot l'horari, no 

només en horari lectiu. 



7. Que possibiliti el foment de la formació integral i en valors, i l'adquisició d'hàbits saludables 

dels infants mitjançant la pràctica esportiva, treballant l'esforç i el compromís, el respecte i 

el fair-play o joc net, la companyonia i el treball en equip, entre d'altres. 

8. Que possibiliti el foment dels valors socials, de convivència i civisme, i els hàbits saludables 

dels i les adolescents i joves, promovent l'ús del seu temps lliure amb la pràctica de l'esport, 

per tal d'allunyar-los de conductes de risc com els hàbits tòxics o d'altres... 

 

DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE. AGENDA 2030 ODS 

Amb aquest projecte, les entitats  Club Hoquei en Línia Premià, Club Patí Premià de Mar, Club 

Patinatge Artístic Premià i Club Hoquei Premià s’adhereix a l’Agenda 2030 per al 

Desenvolupament Sostenible i es fan seves algunes de les 169 fites incloses en els 17 Objectius pel 

Desenvolupament Sostenible, i també alguns dels compromisos del Govern de la Generalitat de 

Catalunya com ara: 

Objectiu 3. Salut i benestar: contribuint al compromís de garantir una vida sana i promoure el 

benestar per a totes les persones a totes les edats, amb la promoció de la pràctica esportiva dels 

infants i joves de la vila. 

Objectiu 4. Educació de qualitat: contribuint al compromís de garantir una educació inclusiva, 

equitativa, de qualitat i promoure oportunitats d’aprenentatge durant tota la vida per a tothom, amb 

la millora de la qualitat i la seguretat dels espais de pràctica esportiva tant per les activitats en horari 

lectiu (classes d’educació física) com en horari no lectiu (activitats esportives extraescolars), 

millorant els horaris d’entrenament per afavorir el rendiment acadèmic, l’increment les hores de 

pràctica esportiva i de cohesió social a través de l’esport. 

Objectiu 5. Igualtat de gènere: contribuint al compromís d’aconseguir la igualtat de gènere i 

apoderar totes les dones i les nenes, amb la continuïtat de l’esforç del club en mantenir la paritat 

dels equips, personal tècnic i junta directiva. 

Objectiu 11. Ciutats i comunitats sostenibles: contribuint al compromís de promoure societats 

pacífiques i inclusives per aconseguir un desenvolupament sostenible, afavorint la cohesió social 

dels infants i joves del poble a través de l’esport, fomentant la inclusió, els valors personals i 

socials, i els vincles de barri i ciutat. 

 

PERSPECTIVA DE GENERE: 

La impulsió de l’esport femení és una necessitat i per conseqüència que les administracions 

públiques es facin participes d’aquestes mesures. 

Aquesta proposta principalment va destinada a un col·lectiu on majoritàriament els esportistes són 

noies, tant en el patinatge com en l’hoquei hi ha un nombre molt elevat de federades. 



Tot i que sembla que l’hoquei línia és un esport amb més presència masculina que femenina, el 

Club Hoquei en Línia Premià és un dels clubs d’aquesta modalitat esportiva que pot presumir de ser 

molt respectuós amb relació a la paritat, amb les especificitats següents: 

Tots els equips de formació (de Prebenjamins a juvenils) del club estan formats per nois i noies 

arribant a la paritat. A més a més, tenim un equip sènior femení que juga a la Lliga Catalana i un 

equip Sub-16 exclusivament femení. Diverses jugadores del Club han format part de la Selecció 

Catalana d’hoquei línia.  

El cos tècnic dels diferents equips del club Hoquei en Línia Premià està format per entrenadores i 

entrenadors i la junta directiva del club està formada per un nombre equitatiu de dones i homes, 

també els delegats i delegades dels diferents equips. 

 

IMPACTE ESPERAT: 

1. Beneficis per les persones que actualment practiquen el patinatge i l’hoquei a Premià: 

a) Millora del rendiment esportiu de les/els jugadors/es. 

 

b) Increment d’hores d’entrenament. Actualment, la major part dels 

nostres equips han de compartir hores d’entrenament per poder 

arribar a fer només 2 hores d’entrenament setmanal en pista, que es 

veuen reduïts en cas de pluja o vent, patint una forta desavantatge respecta els altres clubs de la 

competició que n'entrenen una mitjana de 3/4 hores setmanals. 

c) Possibilitat de sessions extres de tecnificació amb els/les jugadors/es 

que destaquen o que necessitin treballar més a fons aspectes concrets. 

d) Formació específica dels porters i porteres, element clau i diferencial 

dels equips (en el cas de l’hoquei). 

e) Formació d’entrenadors/es i millora en l’empleabilitat dels i les joves, si es disposa de més hores 

d’entrenament dels clubs es necessitarà contractar més entrenadors. 

f) Millora de la salut dels infants i joves, que estan ocupant el seu temps lliure en la pràctica 

esportiva regular, i per tant assolint les recomanacions de l’ OMS de fer un mínim de 60 minuts 

diaris de pràctica esportiva, i evitant conductes de 

risc com els hàbits tòxics. 

2. Beneficis per l’alumnat, que disposarà d’una pista remodelada per a 

l’assignatura d’Educació Física i per altres necessitats del centre. 

3. Beneficis per diferents col·lectius del poble  nous usuaris i nous practicants d’esports de patinatge 

en línia. 

4. La iniciativa de “Patis Oberts” disposarà d’una pista. 



 

COST APROXIMAT ORIENTATIU:  

Pista Institut Premià de Mar: 

Paviment nou: 

Paviment: 55.135,61€ 

Superfície esportiva: 14.154,40€ 

Pintar línies esports: 550,00€ 

Total: 70.209,83€ 

Tanques: 29.000€ 

TOTAL PISTA: 99.000€ 

Pista Escola Lió: 

Paviment: 

Preparació del paviment existent: 5.248,80€ 

Superfície esportiva: 14.482,80€ 

Pintar línies esports: 550,00€ 

Total: 20.281,60€ 

Tanques: 29.000€ 

TOTAL PISTA:  49.281€ 

 

Vestuaris: Es desconeix. 

Pista Escola Sant Cristòfol: 

Paviment: 

Preparació del paviment existent: 3.588,00€ 

Superfície esportiva:  13.708,00€ 

Pintar línies esports: 550,00€ 

Total: 17.846,00€ 

Tanques: 29.000€ 

TOTAL PISTA: 46.846€ 

 

 


